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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi volt a márkája és típusa azoknak a kedvezménnyel 
vásárolt járműveknek, amelyek adatait a Pénzügyminisztérium nem adta ki?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu  portálon  megjelent  „Nagycsaládosok  autóvásárlása:  titkolózik  a  kormány,  pedig  luxus
Mercedesre is járt az állami pénz„ című cikk szerint bár luxuskategóriás autókat – Audit, BMW-t, és
Lexust – is vettek a nagycsaládosok autóvásárlási támogatásával, ezek pontos számát nem árulja el
a Pénzügyminisztérium. Az viszont kiderült, hány nagycsaládnak kellett visszafizetnie részben vagy
egészben a felvett 2,5 millió forintos kedvezményt:

„Bár pontos márkánkénti  és típusonkénti  bontásban kértük az adatokat,  a Pénzügyminisztérium
2389 kedvezménnyel vásárolt járműnek még a márkáját sem árulta el, azokat az egyéb kategóriába
sorolta be. Magyarán majd minden tizedik állami támogatással érintett autó márkáját titkolja a
kormányt. Felsőkategóriás és luxusautók egyáltalán nem szerepelnek a listán,  holott a program
kezdetén még Varga Mihály pénzügyminiszter közölte, hogy Audit, BMW-t, és Lexust is vettek a 2,5
milliós állami támogatás igénybevételével.

Ez az oka annak is, hogy nem látható a listában például az az olvasónk által lefotózott 435 lóerős
Mercedes AMG GLE 53 4MATIC+ típusú autó sem, amelynek alapára 35 millió forint. Az autó
hátsó  szélvédőjére  a „Családbarát  Magyarország” logójú  matrica  van felragasztva,  ami  a  2,5
milliós kedvezmény feltételei közt szerepelt. A jáműnyilvántartó rendszerében az is látható, hogy „a
jármű elidegenítési és terhelési tilalommal terhelt a Magyar Államkincstár javára”, ami szintén
feltétel volt a kedvezményhez.”

 

Kérdezem Önt:



Mi volt a márkája és típusa azoknak a kedvezménnyel vásárolt járműveknek, amelyek adatait a
Pénzügyminisztérium nem adta ki?

 

Budapest, 2023. február 12.
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